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Aanwezig: 
 

Voorzitter en commissiegriffier 
R.H. Rebel (voorzitter) 
E. Weyland (commissiegriffier) 
 

Commissieleden  
 

• VVD-fractie:  
J. Ribberink, J.W. Meijerman 

 

• Fractie Dorpsbelangen Huizen: 
J.B.R. Driessen, G.J. Horst 

 

• CDA-fractie: 
mw. D.C. van Deutekom, R. Woudsma 

 

• D66-fractie:  
B. Schröder, mw. K. Van Werven 

 

• PvdA-fractie:  
K. Gencer, N. Honing 

 

• GroenLinks-fractie: 
mw. K.S. Rienstra, mw. M.E. Lemmens  

 

• Fractie Leefbaar Huizen: 
mw. L. Veer, R.W. de Bruijn 

 

• ChristenUnie-fractie: 
W. Doorn, L.M. Boonstra 
 

• SGP-fractie: 
R.J.C. Bource, G.J. Bosch  
 

• Fractie Transparant Huizen: 
L. Schaap 

 
 

Griffie/raadsadviseur 
J. Veenstra (raadsgriffier) 
 
 

College 
mw. M.L.C. Verbeek, R.G. Boom, G. Rebel (t/m 21:05 uur) 

 
 

Afwezig: 
- 
 

 

 

Resumé van de openbare commissievergadering Fysiek Domein 
 
Datum:  woensdag 13 oktober 2021 
Aanvang:  20:00 uur 
Eindtijd: 22:00 uur  
Locatie:  Raadzaal gemeentehuis van Huizen 
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1. Opening 
 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
 
2. Mededelingen 

Er zijn geen mededelingen. 
 
3. Vaststellen vergadervolgorde 

De commissie besluit om de voorgestelde vergadervolgorde vast te stellen.  
 
4. Vaststellen resumés en notulen 
   
4.1 Resumé openbare vergadering commissie Fysiek Domein d.d. 8 september 2021 

Het resumé wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

4.2 Resumé besloten vergadering commissie Fysiek Domein d.d. 8 september 2021 
 Het resumé wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
4.3 Notulen openbare vergadering commissie Fysiek Domein d.d. 8 september 2021 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 
 

4.4 Notulen besloten vergadering commissie Fysiek Domein d.d. 8 september 2021 
 De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
5. Informatie van het college 
  
5.1 Mededelingen van het college en/of portefeuillehouder(s) 

De mededelingen over Silverdome en de aanbesteding project Zomerkade zijn voor kennisgeving 
aangenomen. 

 
5.2 Mondelinge mededelingen omtrent actuele ontwikkelingen 

Er zijn geen mondelinge mededelingen. 
 
5.3 Vragen aan het college 

Wethouder Rebel beantwoordt vragen van de fractie van GroenLinks over de aankoop van kerkgebouw ’t 
Visnet. De antwoorden worden schriftelijk nagezonden via de griffie. 
Wethouder Boom beantwoordt vragen van de fractie van GroenLinks over het participatieplan Kalmoes.  
Wethouder Boom geeft antwoord op een vraag van dhr. Doorn over de stand van zaken rond de eventuele 
aanwijzing van het Du Crocq-gebouw als gemeentelijk monument. 
 

6. Spreekrecht voor burgers 
Van het spreekrecht is geen gebruik gemaakt.  
 

7. Behandelpunten 
 
7.1 Verbonden partijen, waaronder regio Gooi en Vechtstreek en MRA  

Hierover zijn geen schriftelijke of mondelinge mededelingen.  
 
7.2 Actualiteit/stand van zaken ontwikkeling BNI-terrein  

Wethouder Boom deelt mee dat naar verwachting binnen twee weken mededelingen kunnen worden gedaan 
over de voortgang.  
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7.3 Programmabegroting 2022 en meerjarenraming 2023-2025  
Dhr. De Bruijn vraagt of Vervoer Gooi en Vechtstreek als nieuwe verbonden partij moet worden beschouwd. 
Wethouder Rebel antwoordt dat dit niet zo is, omdat deze vervoersactiviteiten zijn ondergebracht bij de Regio 
Gooi en Vechtstreek. Het voorstel wordt als behandelpunt geagendeerd voor de raadsvergadering van 28 
oktober a.s. 

 
7.4 Strategienota publieke laadinfrastructuur 

Wethouder Rebel beantwoordt vragen over o.a. de parkeerdruk, waterstof, de afspraken met MRA-elektrisch, 
de benodigde capaciteitsinzet en de wijze van evaluatie. Mogelijkheden voor combinaties van laadpalen in 
lantaarnpalen worden nagegaan bij de plannen in de wijk Stad en Lande. Alle fracties stemmen in met het 
raadsvoorstel. Het voorstel wordt als hamerstuk geagendeerd voor de raadsvergadering van 4 november a.s. 

 
7.5 Meerjarenonderhoudsplanning 2021 t/m 2025 voor infrastructuur en rioolexploitatie  

Wethouder Verbeek beantwoordt vragen over wegdelen die al dan niet in grotere projecten aangepakt 
worden en inspecties van gemalen. Een vraag van dhr. Schröder over eventuele aanvullende investeringen 
in verband met het onderzoek naar wateroverlast wordt schriftelijk beantwoord. Dit geldt ook voor enkele 
technische vragen van dhr. Horst. Het voorstel wordt als behandelpunt geagendeerd voor de 
raadsvergadering van 28 oktober a.s. 
 

7.6 Levering gronden Oude Haven fase één 
Wethouder Boom beantwoordt vragen over de aard van de levering, eventuele financiële aspecten vanwege 
de omzetting naar appartementen en het uitruilen van de grond. Alle fracties stemmen in met het 
raadsvoorstel. Het voorstel wordt als hamerstuk geagendeerd voor de raadsvergadering van 4 november a.s. 

 
7.7 Rapportage Protocol Grote Projecten  

Wethouder Boom beantwoordt een vraag over het effect van projecten op de werkdruk, de stand van zaken 
rond de Trappenberg en het Blokkerpand. Op voorstel van dhr. Gencer spreekt de commissie de wens uit om 
in een bijeenkomst geïnformeerd te worden over de ontwikkelingen rond het Blokkerpand. Wethouder Boom 
antwoordt dat hij deze (besloten) bijeenkomst wil faciliteren. Alle fracties stemmen in met het raadsvoorstel. 
Het voorstel wordt als hamerstuk geagendeerd voor de raadsvergadering van 28 oktober a.s. 
 

8. Vaststellen toezeggingenlijst 
 
8.1 Toezeggingenlijst bijgewerkt tot en met de laatste raadsvergadering  

Toezegging 23 wordt conform voorstel van de lijst afgevoerd. Aldus wordt de toezeggingenlijst vastgesteld.  
 
9. Rondvraag en sluiting  

Wethouder Verbeek beantwoordt een vraag van dhr. Woudsma over de toepassing van puin met 
glasscherven in het Bad Vilbelpark.  
Dhr. Ribberink stelt enkele vragen over het ongedaan maken van de ruimere openstellingstijden die tijdens 
de coronacrisis waren ingevoerd. De antwoorden hierop worden door het college op schrift gesteld, met een 
afschrift naar de commissie.  
Mw. Lemmens roept het college op om informatieborden te plaatsen wanneer grote werkzaamheden aan 
parken plaatsvinden. Wethouder Verbeek geeft de oproep door aan de betreffende afdeling. 
Dhr. De Bruijn vraagt of het juist is dat bij de verharding van de campeerparkeerplaats hoogovenslak is 
gebruikt. Deze vraag wordt schriftelijk beantwoord. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22:00 uur. 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van 1 december 2021. 

 
De commissiegriffier, De voorzitter, 


